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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 13 martie 2018, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.274 din 09 martie 2018 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 13 martie 2018, ora 1100, care are loc în sala 

de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Gâdea Gheorghe 

2. Sîrbu Mitică 

3. Ionescu Liviu-Ovidiu 

4. Dragomir Ion 

5. Cioacă Ionuţ 

6. Ţigănilă George 

7. Neacşu Lucian 

8. Oprişan Gigi 

9. Pălăngeanu Dunia 

10. Sîrbu Adelina Veronica 

11. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

12. Nichita Tereza 

13. Săndulescu Petronela Marinela 

14. Pick  Ladislau 

15. Ilie Clement 

16. Matei Mihai 

17. Meclea Alina 
 

Absenţi:  

1. Vladu Alexandru 

2. Ciulacu Mirela 

3. Anghelescu Adrian Valentin 

4. Muscalu Ionel 

 

Preşedinte de şedinţă este domnișoara Nichita Tereza, aleasă prin H.C.L. nr.98 

din 22 februarie 2018. 
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Domnișoara consilier Nichita Tereza: Bună ziua, doamnelor și domnilor! Începem 

ședința extraordinară de astăzi prin a asculta imnul de stat al României.  

Vă mulțumesc! Dau cuvântul doamnei Băiceanu pentru prezență. 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi 17 consilieri, cvorumul legal 

este îndeplinit.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? 

17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat, 

aferent ”Realizare acces de legătură între șoseaua Portului – Stadion și 

înființare pasaj la nivel cu calea ferată, în cadrul proiectului Portul Verde și de 

Înaltă Performanță Giurgiu – Etapa II – Construcția”, finanțat prin programul 

CEF – Mecanismul de Interconectare a Europei 

 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnișoara consilier Nichita Tereza:  Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: În primul rând, bună ziua și vă mulțumesc pentru 

faptul că ați răspuns la această ședință extraordinară. Este vorba despre finalizarea 

proiectului High Performance Green Port Giurgiu, partea care revine Primăriei 

municipiului Giurgiu. Prima parte, în valoare de aproape 1,5 – 1,6  milioane de euro, s-a 

finalizat în luna decembrie-ianuarie. Suntem în faza de conservare acum, eu știu, pe 

timpul vremii și a ridicării cotelor Dunării, dar în partea a doua am încercat o soluție mult 

mai eficientă pot să spun, față de proiectul inițial, adică demolând o clădire aparținând 

CFR-ului. O parte din clădire, ca să nu venim cu acest drum de acces din șoseaua Portului 

către stadionul Dunărea pe lângă bloc și să-l ducem un pic mai spre pod, la vreo 20-30 de 

metri. Dat fiind faptul că acea clădire era a S.N.C.F.R.-ului, dumnealor ne-au dat acordul 

privind demolarea, dar între timp, în urmă cu mulți ani, vânduse jumătate din clădire unei 

persoane fizice. Trebuia să demolăm jumătate din acea clădire. Bine! Noi am încercat în 

prima fază să-i găsim o altă locuință, să demolăm întreaga clădire. Această persoană nu a 

fost de acord. Am vrut să demolăm jumătate din clădire și să treacă drumul pe lângă un 

punct de transformare și această clădire, dar pentru că, nu noi suntem proprietari, acea 

persoană nu și-a dat acordul privind demolarea și trebuie acționare în instanță, obținerea 

unei sentințe pentru demolarea acestei construcții, lucru care ar fi întârziat finalizarea 

proiectului. Mergem pe proiectul vechi, îi facem reactualizarea devizului, pentru că 

devizul a fost făcut în 2015, chiar în februarie, dacă nu mă înșel, și după actualizare 

demarăm procedura ca până la sfârșitul anului să finalizăm și această ultimă parte a 

proiectului și să ne îndeplinim în totalitate ceea ce ne-am asumat prin proiect. 

Eu vă mulțumesc că ați dat curs, pentru că puteam să-l aducem la ședința ordinară, 

dar contează orice săptămână. Noi deja până la ședința ordinară o să demarăm și 

procedura de licitație. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Domnul primar Barbu Nicolae: Ședința de Consiliu va fi peste două săptămâni, în 

data de 29. 

Domnișoara consilier Nichita Tereza: Vă mulțumesc! Declar închise lucrările 

ședinței!  
 

 

Şedinţa se încheie la ora 1105. 

 

 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

                  Nichita Tereza                SECRETAR, 

           

                                     Băiceanu Liliana                   ÎNTOCMIT, 

                                  

                     Stanciu Violeta 


